
Referat af møde i Parkeringslauget d. 18. oktober 2023 
Tilstede: Frank Vig, Jesper Borchers, Yvonne Kaysen 

 

Husorden 
Som opfølgning på drøftelsen på generalforsamlingen om oprydning i kælderen og brugen blev det 

besluttet lave en husorden som drøftes på næste bestyrelsesmøde.  

Det blev samtidig besluttet at arbejde på at få alle medlemmer af parkeringslauget til at registrere sig 

på Probo, så Probo kan bruges til kommunikation. 

Udbedring af kældergulv 
Der er to store huller i gulvet i parkeringskælderen. Det blev besluttet at hullerne skal repareres 

snarest. Der er taget kontakt til firma der kan udbedre skaden, men da reparation kræver en 

temperatur på ca. 15 grader, så det kan først blive til foråret. 

Opladning af elbiler 
Vi har fået 3 alternative tilbud på løsninger. To af tilbuddene indebærer at der trækkes mere strøm 

ind i bygningen mens det tredje alene fokuserede på en fordeling/balancering af det strøm som 

allerede er tilstede.  

Det blev besluttet at arbejde videre med et tilbud som sikrer at vi får etableret ekstra strøm i huset 

og samtidig får balanceret opsætningen, da det medfører at vi ikke behøver så meget ekstra strøm. 

Prisen på ekstra strøm er afhængig af hvor meget der skal tilføres (antal Ampere), så det er det mest 

økonomisk fordelagtige og det der anbefales af Newsec. 

Bestyrelsen er klar over at der er flere der venter på en løsning og har fokus på opgaven. 

 

 


